
Information Classification: Internal  

Vi skulle gärna vilja ha någon form av RFID lås lösning för både verktygs skrubben 
samt förenings lokalen, då det är otroligt tidskrävande för oss som inte har nycklar att 
leta rätt på en nyckel bara för att klippa gräset eller något litet som man ska göra.. 
 
Jag skulle vilja rekommendera Yale Doorman i så fall, men det finns även andra 
alternativ. 
 
Mvh 
Driton och Ada Gashi 
Kpv 180 



Information Classification: Internal  

Jag skulle önska att vi hade en ”vägbom” (likt bild bifogat) i zon 5 där parkeringen 
och bilvägen tar slut och blir gång- och cykelbana in i området (se bifogad bild över 
området med lila pil).  

Detta för att minska antalet bilar som ”råkar” åka in i området och för att förtydliga att 
det inte är en bilväg i området, utan just en gång- och cykelbana.  
 
Antar att det kan finnas en uppsjö av vägbommar och tänker att det kan vara lämpligt 
med en vägbom som inte är låst utan som går att ”putta” upp så räddningsfordon kan 
ta sig fram och bilar som behöver köra in i området enkelt kan komma fram. 
Det skulle som sagt agera som förtydligande om att bilvägen tar slut. 
 
Med vänlig hälsning, 
Jessi Hagman 
KPV 174 
 
 

Styrelsens rekommendation: 
 
Styrelsen rekommenderar inte denna lösning. Dock håller vi med om att biltrafiken 
upp i området skall minimeras. Styrelsen förordar att vi tar kontakt med budfirmor och 
ber dem att inte åka upp i området. Vi rekommenderar att vi också ser över 
möjligheten till att utöka antalet fartgupp i området.  
 

 
Förslag från Styrelsen 
 
El avläsningsavgift 
Styrelsen föreslår att möjligheten till att köpa elmätarställningsavläsning för 200 kr 
införs. De boende som ej rapporterat in elmätarställning i garagen på utsatt datum 
kommer att debiteras 200kr för att styrelsen läser av mätarställningen. 
 
 
Ändring av stadgar 
Styrelsen föreslår att stadgarna ändras så att man på årsmötena även väljer 0-2 
suppleanter förutom de 5 ordinarie ledamöterna. 


